
 

 

ZAPISNIK 

 

sa 7. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane u srijedu 

31.10.2018. godine u prostoru turističke agencije Uniline d.o.o, Ulica Bože Gumpca 38, s 

početkom u 13 sati. 

 

Prije početka radnog djela sjednice, predstavnici Uniline pripremili su kratku prezentaciju i 

upoznali prisutne sa djelovanjem i poslovnim rezultatima ove putničke agencije.  

 

U nastavku sjednice utvrđena je lista prisutnih članova Turističkog vijeća: Andi Vitasović, 

Branko Lukić, Boris Žgomba, Igor Škatar, Milan Vlaisavljević, Mladen Širola te predsjednik 

Boris Miletić.  

 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Milena Perković i Reli Slonim. 

 

Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova 

za njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  

 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Turističkog vijeća, 

2. Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2018. godinu, 

3. Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2019. godinu, 

4. Zahtjevi, 

5. Razno. 

 

 

Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

Ad 1) Zapisnik sa 6. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2) 

Predsjednik g. Boris Miletić dao je riječ direktorici da ukratko predstavi Rebalans plana s 

obzirom da su se članovi Vijeća imali prilike detaljno se upoznati sa sadržajem. 

 

Direktorica je istakla da je s obzirom na povećanje broja ležaja tijekom 2018. za 1.800 novih 

te povećanje noćenja došlo i do veće realizacije prihoda od boravišne pristojbe koja se u 

Rebalansu II planira ostvariti u iznosu od 6.900.000 kn što je 10% više od prethodno 

planiranog. Kod turističke članarine također se planira ostvariti 6% više od planiranog. Kod 

rashoda veći su iznosi za manifestacije te za Verudela art Park s kojim se krenulo oprezno ali 

je namjera urediti ga na najvišem nivou, s vrhunskom dekoracijom i skulpturama te se 

predviđa 2.950.000 kn.   

 

Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo obrazloženje direktorice i usvojilo predloženi 

Rebalans financijskog plana za 2018. godinu koji će se uputiti Skupštini na usvajanje. 

 

Ad 3) 

Kod Programa aktivnosti i financijskog plana za 2019. godinu direktorica je istakla da se 

temeljem ovogodišnjeg ostvarenja i povećanja iznosa boravišne pristojbe koji se primjenjuje 



od 01.01.2019. i po noćenju i paušalno, u 2019. godini planiraju ostvariti prihodi od boravišne 

pristojbe za 13% više od Rebalansa. Turistička članarina se planira na istom nivou kao 2018. 

g.  

Kod rashoda više se planira za uređenje grada, a za akciju Dolce vita planira se 100.000 kn što 

ovisi o tome koliko će fasada biti uređeno. Povećana su sredstva za ljetne koncerte u koje su 

uključeni i koncerti u Štinjanu te društvene mreže, Advent u Puli i tiskanje novih materijala. 

Za manifestacije je planirano 1.100.000 kn ali u tabeli nije sve podijeljeno već 773 tisuće jer 

je dio ostavljen za  projekte koji su u najavi za 2019.g.  Za uređenje Verudela Art Parka 

predviđa se trošak od 650.000 kn. 

 

Izloženi Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2019. godinu usvojen je 

jednoglasno i biti će upućen Skupštini na usvajanje. 

 

 

Ad 4)  

Prihvaćeni su zahtjevi:  

 

Udruge „Ljudi i običaji“ za organizaciju Festivala Melodije Istre i Kvarnera u lipnju 2019. 

godine koju će TZ Pule podržati sa 15.000 kn što se uvrštava u Plan za 2019. godinu. 

 

Udruge Metamedij za organizaciju 21. Media mediterranea festivala od 14. do 17.08.2019. 

godine koji će se podržati sa 5.000 kn što također ulazi u Plan manifestacija 2019.g. 

 

Odbijeni su zahtjevi: 

 

Marka Krnjajića i Florijana Veneruzza za organizaciju jednodnevne manifestacije pod 

nazivom „Kapetanova večera“ u Zero strasse tijekom prosinca s obzirom da smo već 

uključeni u sufinanciranje brojnih događanja u Prosincu u gradu. 

 

Vase Vulina vlasnika hotela Villa Vulin za sufinanciranje putovanja u Indoneziju, otok Bali, 

zbog preuzimanja nagrade World luxury hotel awards. Prihvaćanje ovakvog zahtjeva otvorilo 

bi pitanje sufinanciranja troškova i svih ostalih dobitnika nagrada i priznanja u turizmu. 

 

Leone Štrucelj za sudjelovanje na STEM Games natjecanje u Poreču u svibnju 2019., drugu 

godinu za redom. 

 

Ad 5) 

a) Zaključeno je da će na benchmarking u Bari od 14. do 18. studenog otputovati predsjednik 

Boris Miletić, vijećnici Milan Vlaisavljević i Andi Vitasović, direktorica Sanja Cinkopan 

Korotaj  te djelatnice ureda Marinela Kolić, Vesna Jovičić i Eleonora Stojković.  
 

U sklopu posjeta sajmovima, Turističku zajednicu Pule na sajmu WTM London 4. – 7. 

studenoga 2018. godine  predstavljati će vijećnici Boris Žgomba i Branko Lukić. 

 

b) Direktorica je dala informaciju da je u tijeku kandidatura za Zlatnu kozu te da je TZ Pula 

kandidirala g. Borisa Žgombu. Također je dan prijedlog Virtual touru da se kandidiraju s 

novim proizvodom. 

 

Sjednica je završena u 14 sati. 

 

 

Zapisničar Eleonora Stojković      Predsjednik Boris Miletić 


